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产品名称 欧盟标准EN
12785：鞋类.整鞋试验方法.鞋跟附件

公司名称 深圳市实测通技术服务有限公司

价格 .00/件

规格参数 测试周期:5-7天
寄样地址:深圳宝安
价格费用:电话详谈

公司地址 深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二
单元705

联系电话 17324413130 17324413130

产品详情

标准编号 Standard/Code 标准名称 Standard Title
EN 12785 Footwear - Test methods for whole shoe - Heel attachment

鞋类.整鞋试验方法.鞋跟附件

This draft standard specifies a method for the determination of the heel attachment of footwear. It applies to woman's
medium and high heeled footwear. This test method measures three related wear properties: - the rigidity of the shoe
backpart during normal walking - the amount of permanent deformation of the backpart caused by a fairly large force
applied to the heel in a backward direction - the force required to detach the heel.

翻译结果翻译结果

本标准草案规定了鞋类鞋跟附着力的测定方法。 适用于女式中高跟鞋。
该测试方法测量三个相关的磨损性能： - 正常行走时鞋后部的刚度 -
向后向鞋跟施加相当大的力而引起的鞋后部永久变形量 - 使鞋跟脱离所需的力 。

Test Requirement 测试要求：

鞋跟连接强度

Sample Size 样品数量 / 送样规格: on requestLead Time / TAT (Turn Around Time) 测试周期: 常规服务 Regular
service 7-9 working days

Report Summary 报告摘要:



检测实验室 | TESTING LAB：

 

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

